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                                                                            Poznań dnia, 11.01.2023 r. 

 

Zapytanie 

w sprawie liczby mieszkańców Poznania 

 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

Wobec pojawiających się rozbieżności co do liczby mieszkańców Poznania (np. przy 

dyskusjach nad sporządzeniem Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego), a także w związku z większą liczbą migrantów i uchodźców (gł. z Ukrainy), 

którym wydawane są dokumenty na pobyt oraz numery identyfikacyjne PESEL proszę 

o podanie liczby mieszkańców naszego Miasta stosowanej na potrzeby Urzędu Miasta 

Poznania i jednostek miejskich, stanowiącej podstawę do sporządzania uchwał, zarządzeń 

i dokumentów miejskich. Proszę o podanie liczby na dzień 31.12.2022 r. 

  

 Z wyrazami szacunku, 

  

 Krzysztof Rosenkiewicz 

 Radny Miasta Poznania 

 


